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УВАЖАЕМА ГОСПОЖО ЯНЧЕВА, 

УВАЖАЕМИ  ВИНОПРОИЗВОДИТЕЛИ И ЛОЗАРИ, 

УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА, 

 

 

 

За мен е чест да отправя поздрав към всички Вас, които сте се 

събрали за тържественото зарязване на лозята да отбележите хубавия 

български празник Трифон Зарезан. 

 България е благословена с хубави и плодородни земи, на които 

от хилядолетия се отглеждат лозя, които дават грозде с богат вкус и 

аромат, от което се произвеждат едни от най-добрите вина на света!  

Районът на Пловдив е сред утвърдените лозарски райони с добри 

традиции и опит в производството на висококачествени вина. Радвам 

се, че именно там Националната лозаро-винарска камара е избрала да 

покаже обединение и разбирателство в сектора, тема, която е с особено 

значение днес. 

Бих искал да се присъединя към доброто послание за единство и 

партньорство по цялата продуктова верига, което отправяте и да 

пожелая на всички лозари и винопроизводители една успешна година!  

 



За Министерство на земеделието и храните, лозаро-винарският 
бранш е един от най-перспективните, особено що се отнася до 

възможностите за подкрепа и утвърждаване на неговия международен 
имидж с производството и презентирането на качествени вина и 
разширяване достъпа до външни пазари. 

В този празничен за българските лозари и винари ден, нека още 
веднъж си пожелаем добра и спорна година за българските 
производители! Да има богата реколта и се роди много и добро грозде, 
от което да произведете качествено вино, с което да бъдете търсени и 
желани партньори на българския и международните пазари! 

Наздраве! Нека Свети Трифон Ви закриля и носи здраве на 

Вас и плодородие на земята ни! 
Честит празник на всички лозари, винопроизводители и 

ценители на доброто вино! 
С уважение, 

Кирил Вътев 

Министър


